

PATENT ASSIGNMENT COVER SHEET

Electronic Version v1.1
 Stylesheet Version v1.2

EPAS ID: PAT3736752

SUBMISSION TYPE:	RESUBMISSION
NATURE OF CONVEYANCE:	CHANGE OF NAME
RESUBMIT DOCUMENT ID:	503653751
CONVEYING PARTY DATA	
Name	Execution Date
SENSIMA TECHNOLOGY SA	07/29/2015
RECEIVING PARTY DATA	
Name:	MPS TECH SWITZERLAND SÀRL
Street Address:	AVENUE DU MONT-BLANC 31
City:	GLAND
State/Country:	SWITZERLAND
Postal Code:	1196
PROPERTY NUMBERS Total: 2	
Property Type	Number
Patent Number:	8508218
Patent Number:	8963540
CORRESPONDENCE DATA	
Fax Number:	(216)566-9711
<i>Correspondence will be sent to the e-mail address first; if that is unsuccessful, it will be sent using a fax number, if provided; if that is unsuccessful, it will be sent via US Mail.</i>	
Phone:	(216) 566-9700
Email:	dambrosia@rankinhill.com
Correspondent Name:	RANKIN, HILL & CLARK LLP
Address Line 1:	38210 GLENN AVENUE
Address Line 4:	WILLOUGHBY, OHIO 44094
ATTORNEY DOCKET NUMBER:	MPS TECH SWITZERLAND
NAME OF SUBMITTER:	DAVID E. SPAW
SIGNATURE:	/David E. Spaw/
DATE SIGNED:	02/12/2016
Total Attachments: 4	
source=MPSTechSwitzerland#page1.tif	
source=MPSTechSwitzerland#page2.tif	
source=MPSTechSwitzerland#page3.tif	
source=MPSTechSwitzerland#page4.tif	

VERIFICATION OF A TRANSLATION

I. Jennifer Kildee Murphy

Address: 51 Portland Rise
London N42PT UK

Hereby declare that I am the translator of the attached
document (Commercial Register, Sensima Tech.) and certify
that the following is a true translation to the best of my
knowledge and belief.

Signature of Translator: Jennifer Kildee Murphy

Dated: 1 February 2016

Swiss Confederation

SOGC.CH Swiss Official Gazette of Commerce

Commercial Register

Changes

Sensima technology SA, in Gland, CHE-114.585.197 (SOGC of 18.08.2014, p. 0/1668131). Transformation: the corporation is transformed into a private company in conformance with the transformation project of 26 June 2015 and statement of 31 December 2014, presenting assets of 1,918,777.11 Swiss Francs and liabilities to third parties of 119,599.38 Swiss Francs, or net assets of 1,799,177.73 Swiss Francs, against allocation to shareholders of 2 membership shares of 166,113 Swiss Francs and 4,332 Swiss Francs. New legal form: private company. Articles amended on 29 June and 22 July 2015. New company name: **MPS Tech Switzerland Sàrl (MPS Tech Switzerland GmbH) (MPS Tech Switzerland LLC)**. New purpose: research, development and trade of electronic sensors, electronic components and all related service provisions (for full purpose, see articles). Associates are informed by letter, fax, e-mail. Share capital: 170,445 Swiss Francs. Associates: MPS International Ltd (35608), in Pembroke (Bermuda), with 1 share of 166,113 Swiss Francs, and MPS Switzerland Sàrl (CHE-114.585.197), in Gland, with 1 share of 4,332 Swiss Francs. Muttersbach Jens is appointed General Director and now signs individually. Kejik Pavel and Reymond Serge, who are no longer administrators, are appointed directors and continue to sign collectively in pairs. Authority to sign as a sole signatory is conferred to Wang Su-Wen, of China, in Taipei (China), President, and Sciammas Maurice, of the USA, in Los Gatos (USA), both partners. According to the declaration of 29 June 2015, the company is not subject to an ordinary audit and dispenses with a limited audit. Accounting firm Dini & Chappot SA (CH-621-2003714-6) is no longer auditor.

Daily record No. 11360 of 24.07.2015 / CHE-114.585.197 / 02294921

Wednesday 29.07.2015, No. 144, year: 133



Handelsregister - Registre du commerce - Registro di commercio

VD

Mutationen - Mutations - Mutazioni

Sensima technology SA, à Gland, CHE-114.585.197 (FOSC du 18.08.2014, p. 0/1668131). Transformation: la société anonyme est transformée en société à responsabilité limitée conformément au projet de transformation du 26 juin 2015 et bilan au 31 décembre 2014, présentant des actifs de CHF 1'918'777.11 et des passifs envers les tiers de CHF 119'599.38, soit un actif net de CHF 1'799'177.73, contre attribution aux actionnaires de 2 parts sociales de CHF 166'113 et de CHF 4'332. Nouvelle forme de droit: société à responsabilité limitée. Statuts modifiés les 29 juin et 22 juillet 2015. Nouvelle raison de commerce: **MPS Tech Switzerland Sàrl (MPS Tech Switzerland GmbH) (MPS Tech Switzerland LLC)**. Nouveau but: la recherche, le développement et le commerce de senseurs électroniques, composants électroniques et toutes prestations de service y relatifs (pour but complet cf. statuts). Communications aux associés: par voie de courrier, fax, e-mail. Capital social: CHF 170'445. Associées: MPS International Ltd (35608), à Pembroke (Bermudes), avec 1 part de CHF 166'113, et MPS Switzerland Sàrl (CHE-114.585.197), à Gland, avec 1 part de CHF 4'332. Muttersbach Jens est nommé directeur général et signe désormais individuellement. Kejik Pavel et Reymond Serge, qui ne sont plus administrateurs, sont nommés directeurs et continuent à signer collectivement à deux. Signature individuelle est conférée à Wang Su-Wen, de Chine, à Taipei (Chine), présidente, et Sciammas Maurice, des USA, à Los Gatos (USA), tous deux gérants. Selon déclaration du 29 juin 2015 la société n'est pas soumise à une révision ordinaire et renonce à une révision restreinte. Fiduciaire Dini & Chappot SA (CH-621-2003714-6) n'est plus organe de révision.

Registre journalier no 11360 du 24.07.2015 / CHE-114.585.197 / 02294921



Mittwoch - Mercredi - Mercoledì, 29.07.2015, No 144, Jahrgang - année - anno: 133